
 
Akademický senát Filozofické fakulty Univerzity Hradec Králové  

 

 
Zápis z 19. zasedání AS FF UHK ze dne 27. 4. 2009  

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------   

 

Přítomni: Dr. Springerová, Dr. Němečková, Mgr. Thér,  Mgr. Štěpán, doc. Tichý, Dr. Joukl, 

P. Rezek, L. Polcerová, M. Munzar, J. Švejkar  

 

Omluveni: A. Rosenkranzová  

 

Hosté: dr. Grulich, dr. Dočekalová, Ing. Svobodová, Mgr. Blechová, dr. Outlý 

 

Program:  
 

1. Rozpočet FF UHK pro rok 2009 

 

2. Výroční zpráva o hospodaření FF UHK za rok 2008  

 

3. Informace k jednání o vytvoření jednotného SZŘ 

 

4. Různé 

 

 

Předsedkyně AS FF UHK přivítala přítomné senátory a hosty, shledala senát 

usnášeníschopným a zahájila jednání. 

 

Bod 1:  

 

Úvodem děkan FF seznámil přítomné senátory s návrhem rozpočtu na rok 2009, přičemž 

konstatoval, že se jedná o vyrovnaný rozpočet. Poté předal pan děkan slovo tajemnici fakulty 

paní Ing. Svobodové, která vyzvala přítomné senátory k dotazům ohledně písemných 

materiálů, které jim předem poskytla. Tajemnice fakulty pohovořila o tom, že peníze získané 

z rozvojových projektů se použijí na vyprojektování dalších budov, které se stanou součástí 

kampusu v Hradecké ulici.  

Pan doktor Joukl vznesl dotaz na personální politiku děkanátu, kdy od 1. 1. 2010 dojde ke 

zvýšení tarifů mezd pro akademické pracovníky i pro THP. Pan děkan seznámil přítomné se 

zamýšlenými změnami v personální politice v kontextu s požadovaným navýšením tarifních 

platů. Dále pan děkan poskytl informace ve věci financování nového webového portálu UHK  

a podílu FF na této celouniverzitní investici.  

Dr. Outlý v rámci připomínek k rozpočtu upozornil na nepřesnost v položce týkající se 

pojištění, která neodpovídala 35 % mzdových nákladů. Ing. Svobodová vzala tuto námitku na 

vědomí s tím, že za souhlasu přítomných senátorů bude rozdíl zakomponován do mzdových 

nákladů.  
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Dále proběhla krátká diskuse nad kritérii rozdělování financí jednotlivým katedrám. Dr. 

Springerová vznesla návrh, že by se při tvorbě rozpočtu kateder mělo přihlížet nejen na počet 

úvazků, ale i na počet studentů na jednoho vyučujícího. V této souvislosti navrhla paní 

doktorka Němečková i hledisko počtu předmětů na jednoho vyučujícího a pan docent Tichý 

hledisko počtu odučených hodin.  

Dr. Joukl vznesl požadavek na předložení příjmů a výdajů jednotlivých kateder. Toto bylo 

panem děkanem přislíbeno s tím, že věc již byla diskutována v rámci porady vedoucích 

kateder.  

Pan děkan dále seznámil všechny přítomné s faktem, že na katedru filozofie a společenských 

věd byl přijat po úmrtí docenta Hrušky nový akademický pracovník (doc. Kolman). 

 

Poté nechala předsedkyně senátu hlasovat o návrhu rozpočtu FF UHK pro rok 2009 s tím, že 

bude upravena položka týkající se zdravotního a sociálního pojištění.    

  

        

Hlasování bylo veřejné a proběhlo takto: 

 

Studentská komora: 

 

4 hlasy pro    0 hlasů proti   0 se zdržel 

 

Zaměstnanecká komora: 

 

6 hlasů pro    0 hlasů proti   0 se zdržel 

 

Na základě hlasování konstatovala předsedkyně senátu paní Dr. Springerová, že 

Akademický senát Filozofické fakulty UHK na svém 19. zasedání  dne 27. 4. 2009 

jednomyslně schválil návrh rozpočtu  
 

Bod 2: 

 

Tajemnice FF UHK seznámila přítomné senátory s výroční zprávou o hospodaření za rok 

2008 a sdělila, že naše fakulta ušetřila cca 790.000 Kč, které byly převedeny do fondu 

provozních prostředků, jedná se tedy o výnos na rok 2009. Tyto prostředky budou použity na 

krytí rozvoje kampusu v Hradecké ulici.  

Následovala diskuse nad obsahem zprávy a drobné korekce. Dále byla debatována 

problematika specifického výzkumu, zejména jeho zadání a nutné participace studentů a také 

otázka alokace financí z potenciálních darů, dr. Outlý navrhl případné prostředky investovat 

do nákupu odborné databáze.  

    

 

Poté nechala předsedkyně AS FF UHK hlasovat o schválení výroční zprávy za rok 2008. 

 

Hlasování bylo veřejné a proběhlo takto: 

 

 

Studentská komora: 

 

4 hlasy pro    0 hlasů proti   0 se zdržel 
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Zaměstnanecká komora: 

 

6 hlasů pro    0 hlasů proti   0 se zdržel 

 

Na základě hlasování konstatovala předsedkyně senátu, že výroční Zpráva o výsledku 

hospodaření Filozofické fakulty UHK za rok 2008 byla jednomyslně schválena. 

 

Bod 3: 

 

Proděkanka pro studijní záležitosti FF doktorka Dočekalová a předsedkyně AS FF P. 

Springerová poskytly informace o průběhu jednání (zejména o schůzce pana rektora Hynka, 

paní prorektorky Musilové, proděkanů fakult a předsedů fakultních senátů ze 7. dubna 2009)  

ve věci rektorátního plánu na unifikaci SZŘ. Dr. Springerová dále informovala o zaslání 

pozvánky na zasedání senátu paní prorektorce Musilové, aby mohly být prezentovány hlavní 

myšlenky a argumenty spojené s unifikačním procesem SZŘ. Nicméně tato pozvánka nebyla 

akceptována. 

Dr. Dočekalová po schůzce ze 7. dubna na rektorátě zpracovala takovou verzi SZŘ, která by 

reflektovala specifika fakultního SZŘ FF a odeslala je jako podkladový materiál na rektorát 

UHK. 

 

   

Bod 4: 

 

 

a) Dr. Springerová se dotázala, zda někdo z přítomných senátorů navrhuje změny v jednacím 

a volebním řádu a konstatovala, že žádné návrhy nebyly předloženy.    

 

b) Pan Rezek se informoval o dalším fungování platformy provzdelanost.cz. 

 

c) Děkan FF informoval o konferenci pořádané MŠMT 9. dubna 2009 v Brně  

a o diskutovaném stavu reformy vysokého školství.  

 

d) Docent Tichý se zeptal na strategii UHK pro krizové období a na to, zda UHK bude 

přijímat či nepřijímat nové studenty.  

 

e) Pan děkan informoval, že v letošním roce bylo podáno 16 přihlášek na GAČR. 

 

 

 

 

Dr. Springerová, poděkovala všem přítomným za účast a ukončila zasedání. 

 

       Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D. 

       Předsedkyně AS FF UHK 

 

 

 

 

 

Zapsala: Eva Šlesingerová 


